
Til Miljø- og Fødevareudvalget 

 

Vi har tidligere ansøgt om foretræde for udvalget med henblik på at korrigere visse fejlbehæftede 

informationer, som Foreningen til bevarelse af Tange sø har forelagt udvalget. Foreningen har valgt at 

foretage en kritisk gennemgang af den SWOT analyse som Foreningen til nedlæggelse af Tange sø har 

udarbejdet og so  er edtaget i boge : ”Gude åe  – ge fødsel af et u ikt aturo råde” af Lars Vedsø. 
Denne kritik er imidlertid så fejlbehæftet af Miljø- og Fødevareudvalget i stedet for at blive informeret 

bliver misinformeret. Vi har vedhæftet en dokumentation af de fejl mv. som Foreningen til bevarelse af 

Tange sø er fremkommet med. Vi vil meget gerne at dette materiale kan indgå i sagskomplekset og vores 

anmodning om foretræde var bl.a. møntet på at få korrigeret disse informationer. 

 

Via telefonsamtale for ca. 1 uge siden med en repræsentant fra sekretariatet for udvalget er det aftalt, af 

det korrigerede materiale tilsendes, og vi vil som sagt gerne anmode om at dette indgår i den bilagssamling 

som sagen vedr. Tange sø består af. Det blev endvidere mundtlig aftalt, at vi ansøger Miljø- og 

Fødevareudvalget o  et yt foretræde i efteråret 2020 idet der har hobet sig e  ”delegatio spukkel” op 
som følge af corona situationen som man gerne vil afvikle. 

 

Vi håber man vil bekræfte optagelsen af det omtalte korrigerende bilag i sagen. 

 

 

De bedste hilsner 

 

Lars Vedsø 

 

Formand, Foreningen til nedlæggelse af Tange sø 
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